
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAR RER 
AMPLE, DEL DIA 5 DE NOVEMBRE DE 2019 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Maximiliano Martínez 
Sr. Pedro Jesús Zamora 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Policia Local i Mobilitat 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Es parla dels temes pendents de la darrera reunió: 
 
- Retirar els blocs de formigó i col·locar bancs en el seu lloc: com s’havia explicat en la 
darrera reunió, la retirada dels blocs està condicionada a l’obra d’aquedació de la zona 
verda del Cant dels Ocells de Calella (que és on es reubicaran els blocs de formigó a 
mode de bancs). Dita obra a patit certs endarreriments per aspectes tècnics en el 
projecte. 
- Problemàtica inundacions al carrer Ample quan plou i manca de separativa de 
pluvials: Aquest mes de novembre s’encarrega el projecte de desdoblament del tram 
d’Avinguda Espanya que hi ha pendent, que s’executarà durant el mandat. El motiu pel 
qual aquest projecte encara està pendent és que hi havia certes discrepàncies amb el 
POUM i els tràmits ordinaris de modificació tenen una durada de un any i mig. Un cop 
solucionat això s’encarrega el projecte, que tal i com explica l’alcalde s’executarà en 
dos fases, totes dues dins el mandat. 
 
2) Serveis Municipals 
 
- Il·luminació del terra del pas peatonal a la zona de la plaça de l’Estadi és fosa: 
aquestes llums no són foses, es van desconnectar ja fa un temps perquè quan plou i 
s’embassa l’aigua, fa saltar la instal·lació d’enllumenat públic d’aquella zona. Val a dir 



                                           
 

 

 

que les ambulàncies de Creu Roja dificulten el pas perquè tot i estar ben aparcades 
obstaculitzen el pas peatonal. 
L’alcalde explica que s’està buscant un aparcament nou per les ambulàncies i un cop 
vist in situ la manca de llum s’acorda que el regidor s’ocuparà de demanar una nova 
llumenera a la zona per evitar zones fosques. També es detecta alguna llum fosa de 
les que hi ha encastades al mur. 
- Manca d’higiene i de neteja als passadissos que comuniquen el carrer Daró amb 
l’Esclat i aquest amb el carrer Ample (l’empresa municipal no els neteja): S’explica als 
membres que no són de titularitat municipal, sinó que formen part de la comunitat de 
propietaris, per tant, l’ajuntament no ho pot incloure en el contracte amb l’empresa de 
neteja. No queda molt clar quines parts de la zona són municipals i quines de la 
comunitat, per tant s’acorda, fer arribar un plànol amb les delimitacions segons 
cadastre a l’associació juntament amb l’acta de la reunió. 
- L’espai on hi havien ubicats els contenidors soterrats al carrer Ample ara són un 
pipican: Es vol acabar la vorera seguint la tirada d’arbres que hi ha al carrer i acabant 
la vorera amb els panots existents. No es podrà fer fins que sigui l’època de plantar. 
S’observa que encara hi ha la senyal de contenidors a la vorera que es farà retirar en 
breu. 
 
3) Policia Local i Mobilitat 
 
- Pas de protecció (amb balises) per a la protecció de les persones que utilitzen el 
tancat de contenidors: Aquesta petició recollida a la darrera reunió va quedar 
solucionada dins la mateixa setmana col·locant dites balises. L’associació està 
conforme. 
Es queixen de l’incivisme de la ciutadania amb l’ús dels tancats i dels contenidors en 
general. L’alcalde explica que a partir de gener es pretén fer una reestructuració de 
l’àrea que actualment queda dividida entre medi ambient i serveis municipals. Amb 
aquesta nova estructura i haurà un tècnic responsable de tot el que té a veure amb 
neteja (fins ara serveis)  i escombraries (fins ara medi ambient). Amb aquesta nova 
estructura es pretén continuar millorant amb la recollida selectiva i l’incivisme. 
 
4) Noves aportacions 
 

- L’associació demana, per petició dels usuaris i usuàries del parc, un bany 
públic. S’explica que aquesta demanda no es pot concedir per dos motius: el 
primer és que tot bany públic va vinculat a la concessió o explotació d’un espai 
municipal, com per exemple el bar del camp de’n Prats o el Quiosc de La 
Sauleda. Per altra banda, uns banys públics sense vigilància suposa possibles 
actes vandàlics i manca de cura en l’estat de neteja dels banys. 

- L’associació fa arribar la queixa dels veïns i veïnes que viuen davant de 
l’aparcament de terra habilitat al carrer Daró. Demanen algun tipus de 
tractament per tal que s’aixequi menys pols, sobretot a l’estiu.  
L’alcalde explica que tot i no ser de titularitat municipal intentaran fer-hi algun 
tractament com es fa amb l’aparcament de Calella (Can Sentís).  

- D’altra banda comenten que, sobretot a l’estiu, s’utilitza l’aparcament per fer 
carreres amb cotxes que entorpeixen el descans dels veïns. S’acorda que en la 
reunió extraordinària amb la policia local la setmana vinent es mirarà de buscar 
alguna solució. 

 
A les 21.45h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns del carrer Ample. 


